



## Bestyrelse møde 13-06-2022

### Dagsorden.

1. Velkommen til de ny medlemmer i bestyrelsen
2. Opfølgning af foregående møde
  - Opret mail
  - Godkendelse af foregående møde referat
3. "Sommerfest uge" aktiviteter hen over uge og Tour de Jammerbugt
4. Løn til fodboldtræner i forhold til spiller/kontingent
5. Ny måltavle <https://d-d-s.dk/maltavlekategori/>
6. Økonomi rengøring/el/varme er steget
7. Bordet rundt.
8. Evt.



ad 1)

velkommen til Trine, Martin og Jan.

ad 2)

oprettet GGB mails med alias til den private mail.

Lederfest gik rigtig godt.

Alle velkomstpakkerne er afleveret.

ad 3)

Sommerfestugen starter torsdag i uge 34 med Tour de Jammerbugt. Peter G. har lavet GjøL-rute. Der bliver vanddepot ved Hallen.

Snak om de forskellige aktiviteter, som GGB gerne vil byde ind med, f.eks. at første kampdag i fodbold kan være en aften i den uge, yoga med rose, stram op, legebold, åben hal inkl. rundvisning i motionscentret Mv.

Enighed om, at Peter G sender GGB's oplæg til Line, så hun kan tage aktiviteterne med i planlægningen, for ikke at alle festugens aktiviteter kommer til at ligge samtidig.

Claus meddelte, at Festugen aktiviteterne kommer med i den flyer, som bliver lavet til GjøL'en.

Kommunen har givet grønt lys til, at GjøL'en kan være, hvor den plejer, men at der endnu mangler et par tilladelser, før det hele er endelig på plads.

ad 4)

Der er indkommet en mail fra en borger, om det er ok, at der betales for træner til fodbold, når der i andre udvalg "kun" betales med gavekort, og at der samtidig er problemer med at få kontingenter ind i den fodboldafdeling. Paw oplyste, at han har styr på indbetalingerne for fremtiden, da han vil følge op manuelt.

Enighed om, at der er flere udvalg, hvor der er budgetteret med underskud, men der er andre udvalg, der er budgetteret med overskud. Det er jo vigtigst, at bundlinjen giver overskud. Vi er jo EN forening.

ad 5)

Paw har fundet en måltavle til en pris på godt kr. 30.000. Peter G vil finde ud af at søge fonde til hjælp til betaling af denne.



ad 6)

Peter G oplyste at på grund af prisstigningerne i samfundet, skal vi regne med højere udgifter til rengøring, strøm osv. Peter G finder ud af, om kommunens tilskud også følger med i denne prisudvikling. Enighed om, at vi afventer 2. tilskudsrate fra kommunen, der kommer efter sommerferien, og tager stilling til fremtidig rengøring derefter.

ad 7)

Jan mangler medlemmer af udvalget, men har en kandidat, som han vil spørge. Trænere er ok.

Camilla spg i forhold til træning om mandagen, da der jo også er spejder om mandagen, og at det er de samme børn, som der kæmpes om. Birgitte tager spg med, næste gang, hun skal til møde med spejderne. Vi må derefter finde ud af, om det skal være spejder eller badminton, der skal flyttes.

Paw oplyste at alt er ok, og henviste til tidl. snak om kontingentindbetaling.

Claus henviste til tidl. snak om, at de stadig mangler et par ting hos kommunen, der skal falde på plads. Claus har bedt Poul Holme om hjælp, da han har haft den opgave før at få tilladelser hos kommunen.

Desuden mangler der hjælp til oprydning, vagter mv. - mod betaling. Martin foreslog, at man måske kunne spg forældrene til børnene i femte klasse, der jo skal samles ind til skoleudflugt. Claus tager far i en af forældrene for at spg, om der er interesse.

Peter J efterlyser mappen med alle sponsorkontrakterne. Der er først møde efter dette bestyrelsesmøde, hvorfor han ikke har noget til "bordet rundt". Dog kunne Annette oplyse, at der stadig er et par stykker, der endnu ikke har betalt.

Trine kunne oplyse, at der er opstart med instruktører efter sommerferien. Afventer i øvrigt udvalgs møde. Snak om 1-2 dages kontingent, og at det kræver oprettelse i Conventus, for at der er forsikring på dem, der kun ønsker at træne en enkelt gang, f.eks. gæster, turister mv. Snak om, at det vil være en god ide at reklamere noget mere med, at vi har denne mulighed, f.eks. hus Cirkusvognene, i Brugsen mv.

Rengøringen gør ikke mere redskaberne rene, så vi skal finde en, der kan varetage denne opgave. Desuden snak om, at der er et par sæder på bænke, der trænger til ompolstring.

Camille oplyste, at i håndboldafdelingen, har der endnu ikke været udvalgs møde. Claus og Betine fortsætter efter sommerferien.

Lone følger op på svar på børneattesterne.

Martin oplyste, at der var for få medlemmer. Måske samarbejde med Birkelse.

Birgitte oplyste, at der var gang i gymnastikudvalget. Planlægning af næste sæson: to yogahold, stram op, legebold, tumlastik 0-3 år. Der bliver dog ingen akrobatik.



Camilla har undret sig over, at der ingenting er for piger 6-9 år, f.eks. gymnastik el.a. Birgitte vil tage det med til næste møde.

Peter G spg til gavekort til byens tilflyttere. Der er jo torvedag 25. juni. Enighed om, at der bliver gave kort for hele familien til GjøLen. Claus kontakter Søren P.

Peter G orienterede møde med DGI i forhold til samarbejde mellem sportsklubber, skole og børnehave. Vi hører nærmere.

Snak om de nøgler, som er "ude og løbe". Hvad gør vi ??

næste møde d. 16. August.